
 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 20. 3. 2023,  Košice 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny,  

 

Program:  1. Otvorenie. 

  2. Správa o výsledkoch hospodárenia za rok 2022. 

                        3. Návrh rozpočtu na rok 2023. 

  4. Výročná správa neinvestičného fondu EGJAK n. f. za rok 2022. 

  5. Výročná správa Rady školy Evanjelického gymnázia J. A. Komenského. 

  6. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

      výchovno-vzdelávacieho procesu. 

                        7. Rôzne 

  8. Záver 

 

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:  Predsedníčka Rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov a oboznámila ich 

s programom zasadnutia a poslúžila modlitbou. V úvode boli schválení pre nasledujúci 

kalendárny rok zapisovateľka pani Kuchárová, overovateľ zápisnice pán Kolárovský a jeho 

náhradník pán Linkesch. 

 

Ad 2 a 3: Pán Kolárovský poprosil o bližší komentár k správe o hospodárení. 

Pán riaditeľ informoval, že na začiatku kalendárneho roka dostaneme rozpočet podľa počtu 

žiakov k začiatku školského roka a v septembri nasledujúceho roka je rozpočet upravený podľa 

počtu žiakov. Ďalšie príjmy finančných prostriedkov sú poukazované počas roka na základe 

dohadovacieho konania na rôzne položky, tak ako sú rozpísané v správe, dofinancovanie energií, 

navýšenia platov, rekreačné poukazy a pod. V tomto roku sme dostali rozpočet vyšší o 200 000,- 

Eur oproti minulému roku. Túto sumu však pohlcuje navýšenie platov a ceny energií. 

Momentálne máme 526 žiakov. V minulom školskom roku sme mali 535 žiakov. Klesajúci počet 

žiakov sa premietne do znižujúceho sa rozpočtu. Negatívom je, že do prímy môžeme prijať len 

20 žiakov. Snažíme sa dopĺňať počet žiakov prestupmi.  

Pán Berecký mal otázky, čo so zvýšenými cenami energií chce robiť štát. Pán riaditeľ odpovedal, 

že budeme vypĺňať formuláre o spotrebe a nových cenách energií a podľa toho nám budú 

kompenzovať výdavky za energie, ale zatiaľ len do konca marca 2023.  

Ďalej sa pán Berecký pýtal, či znižovanie počtu žiakov a znižovanie normatívnych financií 

ovplyvní zamestnanosť učiteľov, a či sa môžu použiť finančné prostriedky zo školného na 

odmeňovanie učiteľov. Pán riaditeľ hovoril, že neplánuje prepúšťanie učiteľov. Chce šetriť 

energie a teplo napr. namontovaním automatických hlavíc na radiátory, aby sa dali centrálne 

regulovať. Pán Kobyľan radil v tejto otázke ako treba hlavice namontovať. Prípadné použitie 



finančných prostriedkov zo školného na odmeňovanie chce pán riaditeľ, aby bolo upravené 

v štatúte.  

Pán Kobyľan chcel vysvetlenie prečo nie sú rozpočtované príjmy a výdavky zo školného. Pani 

Kuchárová hovorila, že tieto finančné prostriedky sa nerozpočtujú. Vysvetlila na aké účely boli 

doteraz používané.   

 

Ad 4: Pán riaditeľ informoval o neinvestičnom fonde, že sa podarilo získať asi o 4000,- € viac 

z 2% daní ako v predchádzajúcom roku. Celkovo na účet prišlo aj viac finančných prostriedkov 

získaných z darov ako v predchádzajúcom roku. Začala sa realizovať prestavba multimediálnej 

učebne a má byť dokončená do konca školského roka. Celkovo bude realizácia stáť cca 90000,- 

€. Keďže sme finančné prostriedky z 2% účelovo zaviazali na tento projekt zostáva menej 

finančných prostriedkov na financovanie účasti žiakov na súťažiach a exkurziách. Pán riaditeľ 

chce, aby sa prispievalo na exkurzie nie plošne, ale tak, aby boli zvýhodnení sociálne slabší 

žiaci, ktorí sa na niektoré akcie z finančného dôvodu nedostanú. Pán Berecký konštatoval, že je 

to dobrá myšlienka, ale bude dôležité objektívne  a spravodlivo stanoviť kritériá výberu týchto 

žiakov. 

 

Ad 5: Predsedníčka rady školy zhrnula výročnú správu Rady školy EGJAK. K správe nemal 

nikto žiadne doplňujúce návrhy a s jej obsahom všetci prítomní súhlasili. 

 

Ad 6: Pán riaditeľ informoval o materiálno-technickom zabezpečení školy. 2% z daní, ktoré sa 

vyberú tohto roku budú použité na výstavbu altánkov v školskom areáli. Dá sa vypracovať 

projekt a budeme žiadať súhlas od Magistrátu mesta Košice ako vlastníka majetku. Momentálne 

riešime haváriu rozvodov vykurovania. Je veľký predpoklad do budúcnosti, že s rozvodmi tepla  

a vody budeme mať v budúcnosti problém. Aj túto otázku chce pán riaditeľ predložiť pri 

rokovaní so zástupcom Magistrátu pánom Čopom. 

Ďalej pán riaditeľ informoval, že pripomienky z posledného zasadnutia pre kritéria prijímacích 

skúšok boli do kritérií zapracované tak ako odporúčala rada školy. Podali sme žiadosť na projekt 

Erazmus, ktorý sa bude týkať aj aktivít žiakov, nielen učiteľov. Má názov „Agilná škola“ a sú 

v ňom zapojené školy zo Španielska a Švédska. Ďalšou vecou, ktorou sa vedenie zaoberalo, je 

prestavba školského vzdelávacieho programu tak, aby sa niektoré predmety presunuli z druhého 

a tretieho ročníka do prvého ročníka, aby sa náročnosť štúdia a záťaž na žiakov rovnomerne 

rozložila od prvého ročníka. Ďalšou otázkou, ktorou sa vedenie zaoberá je možnosť presunúť 

maturitné skúšky zo slovenského jazyka a literatúry do 4-tého ročníka. Toto sa však nedá urobiť 

na osemročnom štúdiu v septime. 

Čo sa týka prijímacích skúšok máme 60 prihlášok na osemročné a 145 na 5-ročné štúdium. 

Prijímacie skúšky budeme robiť po jednom dni v obidvoch termínoch druhého a jedenásteho 

mája. Na písomné maturity sme mali školskú inšpekciu a všetko dopadlo dobre. Robíme aj 

testovanie prvákov a kvarty, čo pre nás nemá žiadnu výpovednú hodnotu.  

V oblasti personálnych vecí je pozitívna správa, že americká lektorka dostala povolenie učiť do 

konca júna 2024. V zabezpečení lektorov sú prísľuby od viacerých, takže by mala byť otázka 

lektorov vopred zabezpečená a chceme predísť problémom z minulého roka. Čo je problém, je 

vyučovanie ruského jazyka, kde potrebujeme učiteľa najlepšie v kombinácii s iným predmetom. 

Najnovšiu personálnu otázku, ktorú rieši pán riaditeľ je zamestnanie školského psychológa, zo 

začiatku aspoň na polovičný úväzok. Vzniká otázka z akých prostriedkov ho financovať.  



Pán Berecký hovoril, či by duchovný správca a psychologička nemali spolupracovať. Všetci 

prítomní sa však zhodli na tom, že pozícia psychológa na škole je v dnešnej dobe potrebná. Ide 

len o získanie vhodného kandidáta na túto pozíciu.  

 

Ad 7: V bode rôzne sa pán Berecký pýtal na problém v triede sexta, ktorý sa to ťahá veľmi dlho 

a je treba to uzavrieť. Pán riaditeľ mu ozrejmil, čo v tejto veci urobil. Situáciu sa snažil vysvetliť 

aj pán Kobyľan, ako zástupca rodičov z tejto triedy. 

 

Ad 8:  Na záver predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za ich účasť a zvlášť sa 

poďakovala  pánovi Bereckému za dlhoročnú prácu v Rade školy, ktorý sa zúčastnil na zasadnutí 

posledný krát. Za rodičov bude ďalej pracovať rodič, ktorý sa umiestnil vo voľbách ako ďalší 

v poradí s najvyšším počtom bodov. Pripomenula nasledujúce stretnutie, ktoré bolo stanovené na 

19. júna 2023. 

 

 

V Košiciach 20. 3. 2023 

 

Zápisnicu overil: Mgr. Ondrej Kolárovský   ........................................ 

                            overovateľ          podpis 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

     zapisovateľka        podpis 

 


